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Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 

Christiansborg  

1240 København K 

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget har i brev af 19. februar 2020 stillet mig føl-

gende spørgsmål 254 alm. del, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Dennis Flydtkjaer (DF). 

Spørgsmål 254 

Vil ministeren tage initiativ til at få udarbejdet en rapport om flere frekvenser til wi-fi 

i Danmark – navnlig i forhold til 6 GHz-båndet – herunder de tekniske detaljer og 

behovet for frekvenserne, som det er gjort af den britiske telemyndighed OFCOM i 

januar 2020 under overskriften ”Improving spectrum access for Wi-Fi”? 

 

Svar 

Som nævnt i svaret på spørgsmål 253, forventes yderligere frekvenser i 6 GHz- 

båndet at kunne bruges i Danmark i løbet af første halvår 2021. Der er gennemført 

tekniske undersøgelser på EU-niveau, som vi fra dansk side har bidraget til. Ener-

gistyrelsen har oplyst, at de derfor ikke ser et behov for udarbejdelse af en separat 

dansk rapport om yderligere frekvenser til wi-fi.  

 

Energistyrelsen oplyser desuden, at spørgsmålet om yderligere frekvenser til wi-fi 

vil indgå i arbejdet med den kommende frekvensstrategi. Frekvensstrategien for-

ventes færdig inden udgangen af 2020. 

 

 

Med venlig hilsen  

 

Dan Jørgensen 
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